
 
 

‘s-Hertogenbosch, 10 april 2019 

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de forse stijging van het aantal 

dierproeven, ook in Brabant. 

 

 

Geacht college, 

 

In een jaar tijd is het aantal honden en katten dat wordt gebruikt in medische experimenten met 

bijna 50 procent gestegen.1 Per jaar komen vele honderden honden en katten om het leven. Steeds 

meer dieren sterven als gevolg van een medisch experiment2, maar uiteindelijk worden alle 

proefdieren gedood.  

 

Gedeputeerde Pauli gaf op 9 november 2018, tijdens de bespreking van de begroting voor 2019, een 

reactie op de motie ‘Proefdiervrije innovaties in Brabant’:  
“We willen wel actief inzetten via al onze programma’s die we hebben, om te stimuleren dat er meer 
alternatieven ontwikkeld worden. Dat doen we met de TU in Eindhoven, dat doen we met de 

bedrijfjes, dat doen we door te participeren in RegMed XB, Therapie op Maat, e/MTIC, kortom, met 

heel veel partijen waarmee we op dit moment al verbonden zijn.” 

 

De forse stijging van het aantal proefdieren is voor ons een duidelijk signaal en wij hebben daarom 

de volgende vragen aan u. 

 

1. Kent u de recente berichten van het Brabants Dagblad en Omroep Brabant over de toename van 

dierproeven? 

2. Bent u het met ons eens dat Noord-Brabant een slechte beurt maakt, omdat tweederde van de 

proefdiercentra waar experimenten worden uitgevoerd op honden en katten zich in onze 

provincie bevindt?3 Zo nee, waarom niet? 

3. Welke concrete inzet heeft u via de provinciale programma’s gepleegd, om te stimuleren dat er 

meer alternatieven ontwikkeld worden? Graag ontvangen wij een uitputtend overzicht, inclusief 

eventuele concrete resultaten. 

4. Bent u bereid om met een pro-actief en structureel in te zetten op het stimuleren van de 

Transitie Proefdiervrije Innovatie in onze provincie, door zo als overheid bij te dragen aan het 

verminderen van dierproeven, zoals ook is onderschreven door vele deskundige organisaties? Zo 

nee, waarom niet?  

                                                           
1 https://www.bd.nl/den-bosch-vught/honderden-hondjes-sterven-jaarlijks-als-proefdier-charles-river-in-den-

bosch-blijkt-grootste-gebruiker~a7e7d3c8/  
2 https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/2980633/Steeds-meer-honden-en-katten-sterven-na-dierproeven-

Charles-River-in-Den-Bosch-het-actiefst  
3 https://www.animalrights.nl/honden-en-katten-laboratoria  

https://www.bd.nl/den-bosch-vught/honderden-hondjes-sterven-jaarlijks-als-proefdier-charles-river-in-den-bosch-blijkt-grootste-gebruiker~a7e7d3c8/
https://www.bd.nl/den-bosch-vught/honderden-hondjes-sterven-jaarlijks-als-proefdier-charles-river-in-den-bosch-blijkt-grootste-gebruiker~a7e7d3c8/
https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/2980633/Steeds-meer-honden-en-katten-sterven-na-dierproeven-Charles-River-in-Den-Bosch-het-actiefst
https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/2980633/Steeds-meer-honden-en-katten-sterven-na-dierproeven-Charles-River-in-Den-Bosch-het-actiefst
https://www.animalrights.nl/honden-en-katten-laboratoria


5. Graag ontvangen wij een overzicht van opleidingen tot proefdieruitvoerder en van opleidingen 

gericht op alternatieven op dierproeven; welke opleidingen zijn er en hoeveel studenten 

studeren af op deze opleidingen? 

6. Bent u bereid om opleidingen gericht op alternatieven op dierproeven actief te promoten, ook in 

het kader van de innovatieve werkgelegenheid in Brabant? Zo nee, waarom niet? 

7. Bent u bereid om bij het Rijk aan te dringen op meer fondsen voor alternatieven voor 

dierproeven? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marco van der Wel, 

Partij voor de Dieren 


